
 

 

PROTOKOLL STYREMØTE nr 1  
KARMØY HUNDEKLUBB 
ONSDAG 17.01.2024, KARMØY HUNDEKLUBB, SKUDENESHAVN 

Til stede: Morten Sterri, Elisabeth Førland, Tone Høines, Ole Opheim, Leif Terje Iversen, Kine Merete 
Helle Ærlig 
Meldt fravær: Stephanie Sterri, Lillian Karin Johannessen 
Ikke til stede:  
  

Sak nr: Sak: Evt. ansvarlig: 

1/24 Gjennomgang av referat/protokoll fra styremøte 05.12.2023 
 
 

Morten 
gjennomgang  

2/24 Godkjenne referat/protokoll fra styremøte 05.12.2023 
 
 

Alle har 
signert som 
skal  

3/24 Økonomi i klubben, Marie gir oss en status på dette 
 
 
Det arbeides med å få ferdigstilt årsregnskapet.  
 
Klubbshow: Vi hadde gode inntekter og relativt lave utgifter hvis vi ser 
bort fra rosettene. Mulig det bør ses på om noe kan gjøres for å få en 
bedre inntjening på klubbshowet, da dette går omtrent i 0 når siste 
reiseregning kommer inn.  
 
 

Morten 
gjennomgang  

4/24 Info fra NKK 
 
-Endring KHKs lover 
-> Lovendringsforslaget til Karmøy Hundeklubb ble godkjent 14.12.2023 
uten kommentarer. (Sak 195/23 Hos NKKs Hovedstyre)  
 
-Invitasjon til NKK Rogalands årsmøte torsdag 22.02.24 på Lura. 
Klubben kan delta med inntil 1 representant per påbegynte 100 
medlemmer, men max 3 stk. 
 
-Hundepromenaden 2024 arrangeres 25.26. mai 2024 til inntekt for 
Norske Redningshunder. 
  

Morten 
gjennomgang  

5/24 Årsmøtepapirer 
 
Gjennomgått årsberetning, årsplan og andre manglende dokumenter 
-Vi mangler årsplan for 2024 kopierer fra i fjor da mye av de samme 
målene skal stå der som skal fortsettes. 
Ellers er det meste under kontroll.  
 
Ingen av de i styret som står på valg har blitt spurt pr dags dato 17/01-

 
Morten  



 

 

24 om de stiller til gjenvalg. 
 

6/24 Forslag om å opprette egne klubbspesifikke mailadresser til styret og de 
ulike komitéene (Forslag fra Elisabeth) 
Informasjon gitt fra Elisabeth, om mailgruppene slik at alle kan få e-
poster som skal inn til styret.  
 
Morten har sjekket opp priser, er for dyrt og ha mange forskjellige e-
post grupper.  
 
Ble diskutert forskjellige løsninger om alle kan stå på kopi eller valg av 
hvem e-posten skal til.  
Sjekker opp litt rimeligere priser/ plasser og løsninger.  
 
 

 

7/24 Eventuelt: 
 

a) Vi avholdt dobbel RL stevne i hallen ØEVHK disponerer i 
Ølensvåg helga før jul. Til tross for at dette var veldig nært jul, 
var stevnet fulltegnet begge dager, og vi hadde også ventelister 
dersom evt frafall... Tilbakemeldingene fra både dommer og 
deltakere var veldig gode, og til tross for at hallen er forholdsvis 
liten, fungerte det veldig greit å arrangere stevne her. Allerede 
mandagen etter stevnet ble det anerkjent hos NKK, bare ca 25 
min etter at stevnet var ferdigmeldt og stevnemappa sendt 
avgårde. 
 
 

b) Vi har begynt å få rosetter fra Designed by La-Faja. Vi har ikke 
gått gjennom og talt rosettene enda, men der er iallefall 
kommet Deltaker Valp, HP, Excellent, CK, Cert samt 
Mestvinnende og litt diverse til Agility... 
 
 

c) Vi har litt endringer i RL- og i LP komitéen. I 
Rallylydighetskomitéen har Dagny valgt å trekke seg, da hun 
føler tiden og energien ikke strekker til lenger. I 
Lydighetskomitéen har Hege Ness valgt å trekke seg. 
Hjemmesiden vil bli oppdatert med endringene. 
 
 

Informasjon gitt ut til styret.  
 
 

 

 DATO FOR NESTE STYREMØTE: 21/02-24   
Årsmøte papirer  

 

 

 

 


